
 

 

 

10 maart 2021 

 

Naleving en toezicht: was Bossche mega-brand te voorkomen? 
 

Geachte College, 

 

Op 9 maart brak brand uit bij verschrotingsbedrijf A.V.I. In Den Bosch, met effect op de wijde omgeving. Met 

man en macht is gewerkt om de brand onder controle te krijgen, waarbij nog dagen moet worden nageblust. 

De directe en indirecte maatschappelijke kosten en gevolgen zijn enorm. De provincie heeft de activiteiten 

van dit bedrijf vergund, en is verantwoordelijk voor toezicht en naleving. Dit roept de nodige vragen op bij 

onze fractie. 

 

1. De rookontwikkeling en stank van de brand aan de Rietveldenkade was zeer fors en droeg naar Schijndel, 

Wiebosch, Beek en Donk, Deurne en Helmond. Wat heeft deze brand veroorzaakt? 

 

2. Welke stoffen zijn er vrijgekomen bij de brand? Welke stoffen zijn er in de lucht terecht gekomen, en 

mogelijk schadelijk voor omwonenden? Welke stoffen zijn er via het bluswater in het oppervlaktewater terecht 

gekomen, en mogelijk schadelijk voor waterdieren? 

 

3. Wat was de materiële en personele inzet door hulpdiensten (inclusief waterschap en Defensie)? Wat 

bedragen ongeveer de kosten voor deze inzet?  

 

4. Kan er sprake zijn van nalatigheid aan de kant van de ondernemer? Zo ja, is de provincie (of Veiligheidsregio, 

of ander bevoegd gezag) van plan om deze schade op de ondernemer te verhalen? 

 

5. Dit is beslist niet het eerste incident van deze ondernemer op deze locatie. Graag ontvangen wij een 

overzicht van incidenten (zoals brand) op deze locatie in de afgelopen tien jaar. Zijn er eerder maatschappelijke 

kosten verhaald op deze ondernemer? Zo nee, waarom niet? 

 

6. Bent u met ons eens dat goedwillende ondernemers die zich aan de regels houden en investeren in 

veiligheid en gezondheid op hun bedrijfslocaties, lijden onder branchegenoten die minder zorgvuldig te werk 

gaan (en bijvoorbeeld aanwijzingen van het bevoegd gezag niet opvolgen)?  

 

7. Wat is het naleefgedrag van de ondernemer op de vergunning op deze locatie? Wat is het naleefgedrag van 

deze ondernemer op de vergunningen van andere Brabantse locaties?  

 

8. Klopt het dat er een Bibob-onderzoek wordt gedaan naar de vergunninghouder(s)? Wat kunt u daarover met 

ons nu delen, of wanneer komt u met nadere informatie daarover? 

 

9. Is het College van mening dat dit bedrijf op deze locatie kan blijven voortbestaan? Is het College van plan om 

nadere maatregelen te nemen om de naleving te verbeteren en overlast, risico’s en schade voor de omgeving 
te verminderen/minimaliseren? 

 

10. Is het College met GroenLinks van mening dat een milieucategorie 5 bedrijventerrein nabij scholen, 

kantoren, gezondheidslocaties, een druk en historisch stadscentrum, een station, woonwijken en een 

recreatieplas aan herziening toe is? Zo nee, hoe kunnen grote incidenten als deze worden voorkomen? 

 

Met dank voor de beantwoording. 

 

Hartelijke groet,  

 

Hagar Roijackers 


